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Klin-KRaM, Medicinska Föreningen

Datum:Måndag 4/3-2024
Tid: 17.15
Plats: Kanel (Växthuset)

Kallade:
Från LiMUR:
Mercy Tesfaldet, Kursrepresentantsansvarig Klin
Emilia Östholm, Ordförande
Emil Öberg, Vice-ordförande

Från MF-styrelsen:
Tilde Hildebrand, Arbetsmiljöansvarig

Kursrepresentanter:
T6: Sophia Huda
K7: Kevin Damirchi Jahani + Ebba Löfgren
K8: Vakant
K9: Filip Wiman
K10: Kajsa Klope
K11: Clara Strandberg Zarotti

Övriga:
Katarina Kågedal, Biträdande Programansvarig
Lennart Nilsson, Inspektor
Karin Siwe, VFU-studierektor
Stergios Kechagias, Studieortsansvarig
Lilian Alarik, Studievägledare
Saga Hammar, SLF utbildningsansvarig

1. Mötets öppnande
2. Närvarande
Från LiMUR:
Emil Öberg, Vice-ordförande och Mercy Tesfaldet, Kursrepresentantsansvarig Klin
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Kursrepresentanter:
T6: Sophia Huda
K7: Ebba Löfgren
K9: Filip Wiman
K10: Kajsa Klope
K11: Clara Strandberg Zarotti

Övriga
Karin Siwe, VFU-studierektor
Stergios Kechagias, Studieortsansvarig

3. Kursrepresentantsansvarig informerar
3.1 VT24

- Terminens planering och upplägg kring Klin-KRaM informeras.
3.2 Standardiserade enkät

- Baserat på förra terminens diskussion om att skapa en standardiserad enkät med klinisk
fokus har det nu framställs en standardiserad enkät med klinisk fokus tillsammans med
kursrepresentantansvarig för de prekliniska terminerna och
temagruppsrepresentantansvarig. Tanken är att enkäten ändå fortfarande kommer att
genomgå kontinuerliga justeringar och anpassningar för att förbättra dess effektivitet
genom att kursrepresentanter och utbildningsansvarig ska fortfarande kunna ge input.
3.2.1 Högre svarsfrekvens

- Olika förslag för att öka svarsfrekvensen diskuteras och där vikten av detta
betonas då det är avgörande att sträva efter en så hög svarsfrekvens som möjligt
från samtliga kurser. På så vis kan vi säkerställa att de åsikter som framförs via
kursrepresentanter ska kunna representera kursen så bra som möjligt.

3.3 Stor-KRaM
- Utvärderingen från förra stor-KRaM som kom in från kursrepresentanterna sammanfattas.
- Ändringar har gjorts till kommande stor-KRaM efter kursrepresentanternas feedback från

föregående stor-KRaM samt termin informeras. LiMUR har tagit beslut att det som
tidigare varit ett gemensamt möte för de prekliniska- och kliniska terminer nu ska delas
upp i två separata möten: en sk. preklin-Stor-KRaM och en klin-Stor-KRaM. Det tas även
upp att det är numera frivilligt för de kliniska kursrepresentanterna att delta på
preklin-delen men vikten för kliniska representanter är fortsatt relevant. Mer information
kommer att komma när tiden närmar sig.

- Kursrepresentanterna är nöjda med beslutet.
3.4 Tackaktivitet
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- Tackaktivitet för kurs- och temagruppsrepresentanter från både HT23 och VT24 kommer
att ske i maj. Ber kursrepresentanterna att gärna komma med förslag för aktivitet.

4. Kurspuls

T6
- 5 svar + muntlig feedback
- Förberedande filmerna: Detta kom upp främst i utvärderingarna, både i enkät och

muntligt. Studenterna får förberedande filmer kvällen innan föreläsningen respektive
seminarium på fredagen som de inte hinner med kolla på. Studenterna kommer
oförbereda, vilket drar ut på momentet ytterligare eftersom tekniskt strul kan förekomma
också. (Dubbekoll: Föreläsningar på zoom, och seminarier är på plats)

- Inlämningsuppgifter: Etikuppgift och fältstudie, bristande information inför det.
Gällande etikuppgiften: Förberedelse till- och själva skrivande känts som dubbelarbete.
Meddelar vidare.

- VFU-placeringar:
- VFU-timmar: Studenterna upplever att det är oklart timmarsmässigt hur länge

de ska vara i VFU. De är medvetna att det är obligatorisk 24 timmars VFU men
vissa studenter har varit schemalagda 32 timmar. Detta handlade om att vissa
handledare inte visste.

- Bedömning: Några handledare har uppgett att de inte visste vad de skulle
bedöma. Sakupplysning: T6, det första MALA3-kursen som är på klin använder
Ortrac som bedömningsunderlag, medan K7 som tidigare använt Ortrac förra
termin har återgott till pappersform. Slutsats, MALA3 har Ortac medan MALA2
kommer att fortsätta med pappersform.

- VFU-studierektor, Karin Siwe informerar att på nya VFU-hemsida finns
information ovanstående

- Handledarna har tillgång till sidan och det får man påminna.
- Karin Siwe tar detta vidare.

K7
- 17 svar + muntligt feedbackl
- Mycket utöver förutom praktiken: Studenterna är stressade eftersom det är mycket

utöver praktiken; Det handlar om fältstudie, förberedande filmer, etikuppgift,
förberedelse inför K8 eftersom kontrakt ska in. Delat av detta upplevs som dubbelarbete
men det har redan tagits upp med kursledningen.

- VFU: De flesta är nöjda med praktiken och rapporterar att de har blivit väl bemötta.
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- Teoretiska moment: Föreläsningar och seminarier har varit jättebra. När det kommer till
onkologi var det svårt att veta vad som ingår i lärandemål och detta har även återkopplats
till kursledningen.

- Arbetsmiljö:
- Sal: Dolomit och Papaver har väldigt få ellutag.

- Förslag: Förlängningssladdar?
- Omklädningsrummen: De är nya. Toaletterna behöver öppnas. En annan

kursrepresentant meddelar att det har nu varit hantverkare på herrarnas och
problemet bör vara åtgärdat. Det fanns en notering vid dörren.

- Sjukfrånvarofrågor och kompletteringsfrågor: Diskuteras. Vid sjukdom får
man komma överens om en tid för komplettering med sin VFU-ansvarig. Det är
viktigt att man kompletterar de missade timmarna, då det utgör en del av
utbildningen som annars går förlorad. Dock ska studenterna inte behöva
komplettera mer än det de har missat.

- Karin Siwe informerar att vi bör kontakta henne angående situationer där
studenter har behövt komplettera mer tid än förväntat för att ta igen
frånvaron, särskilt inom områden som psykiatri och onkologi där detta
har framkommit från studenter.

K8
- Kursrepresentant: Vakant
- Kursrepresentantsansvarig Klin som även går K8 informerar att tentadatum som flyttades

i juni var uppskattad då studenterna önskade det, SPSS-filmerna är nu på kursens Lisam
och det rullar på.

K9
- Två svar + muntligt med kursen
- Mående: 3-4/7 välmående
- Stressnivå: 3-4/7 stressad
- OSCE-tenta: Upplevs stressigt.

- Erbjuds inga tillfälle för träning via programmet. Detta eftersom att alla praktiska
moment man har haft under tidigare terminerna samt praktiken ska vara
förberedande, och det är moment som man tidigare haft som examineras..

- Swesem Jr tas upp eftersom de brukar ha förberedelse tillfälle inför OSCE som
man kan anmäla sig till.

Medicinska Föreningen
Kårhus Örat
Universitetssjukhuset, ingång 73
581 85 Linköping

www.mflinkoping.se
styrelsen@mflinkoping.se

Org nr: 822002-0658
Bankgiro: 5327-1789

4



Medicinska Föreningen | Kallelse Klin-KRaM 04-03-2024
__________________________________________________________

- OSCE-tentan äger rum innan den teoretiska tentan som också upplevs väldigt
stressigt. Kursrepresentantansvarig Klin, Mercy, ska ta upp detta med
kursledningen för K9.

- Ledarskapsutbildningenexamination: Sker under tenta-p, vilket upplevs stressigt.
- Ledarskapsutbildning: Bra innehåll, men drog alldeles för lång tid.

- Förslag: Två timmar kunde räckt till en timme, en hel förmiddag istället
för både för och eftermiddag. Detta gäller dag 2 och 3. Detta har tagits
upp till kursledningen på kursåterkoppling.

- Teoretiska moment:
- Köttigt med teori hela dagarna: K9 har endast haft föreläsningar de första

veckorna på terminen, mån-fre från kl 8-17. Det har både zoom- och inspelade
föreläsningar. Flera av föreläsningarna har varit längre än den schemalagda tiden.
Vissa var uppdelade med tre och en halv inspelad material.

- Flipped-classroom (Upplägg: Helklass)
- Vissa har varit bra: QR-kods frågor förankring, något

psykatri-föreläsningar har gjort. Detta har varit interaktivt och givande.
- Vissa inte så relevanta: Dessa har då varit mera som en frågestund

→Förslag: Hade varit bättre seminarium för att få interaktion. [Kontakt:
NSPR temagrupp]

- Strul: Vissa av dessa moment fick studenterna veta att det var flipped
classroom dagen innan.

- Klinisk undervisningsavdelning: Bra.
- Reflektionsuppgiften: Diskussion och seminarie i samma grupper där man även

ska lämna en reflektionsuppgift. Studenterna anser detta som dubbelt och
onödigt. Detta är något nytt för terminen, tidigare behövde man inte lämna in en
reflektionsuppgift. Själva momentet är givande. GAVA: Alltid en eller två läkare
på avdelningen som är på diskussionen.
→ Förslag: Återgå till hur det var innan. Fokusfrågor för reflektionen.

- Tid: Olika schemalagd tid för reflektion i GAVA och Ortopeden.

K10
- 8 svar + muntligt med kursen
- Arbetsmiljö:
- Omklädningsrum: De nya skåpen i omklädningsrummen är för små. Eftersom det inte

ryms har studenterna till exempel skor på golvet. Städare vill ej ha de på golvet, vilket är
förståeligt. Detta med skåpen är dock inget som kan ändras i nuläget.

- Studentköket:
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- Problematik: Alltid fullt i studentköket i Norra Entrén.
- Förslag: Helst reserverad studentkök för de kliniska terminerna. Just nu

är det endast Liu-behörighet som krävs, samt att genom andra dörren
krävs det ingen behörighet. Förslag om att använda SITS-kort istället.
Ta in 10 stolar till samt längre bord än de som finns.

- Problematik:Många av mikrovågorna har inga mikro-plattor.
- Jämförelse med de andra studieorterna: Kalmar och Jönköing har bestick och

kaffemaskin. Vice-ordförande LiMUR, Emil informerar att lokala Medicinska
Föreningen (MF) står för bla kaffemaskin.

- Förslag: Fråga MF om vanlig kaffebryggare.
- IKT-systemet:

- IKT-sal: Belladonna
- Problematik: Ingen IKT-amanuens i kursen. Inga mikrofoner. Ibland kan de höra

men ibland inte. Det verkar finnas ett inställningsproblem. Sker en jämförelse
med Jönköping som anses ha ett bra IKT-system där bla. mikrofoner finns vid
studenternas respektive bord.

- Den tillfälliga lösningen just är att IKT-ambassadörer från andra kurser
kommer in varje föreläsningen. Kursrepresentant för K11, Clara informerar om
att det finns en telefonlösning som K11:or testar. Kommer att kollar upp detta.

- Teoretiska moment: Studenterna uppskattar när föreläsningarna är på plats.
- VFU: VFU-placeringar har varit bra. Studenterna är väldigt nöjda med bemötandet.

Handledarna har till och med skrivit ut bedömnings- och medsittningsblanketterna åt
studenterna. De får tillgång till PM och böcker. Studenterna får veta tydligt vart de ska
vara och har även fått schema där de får veta när- och med vem de ska gå med. Detta var
främst gyn- respektive pediatrikplaceringarna.

K11
- Muntligt med kursen
- VFU:
- Akuten-placering: I Linköping – Väldigt uppskattat av studenterna. De har fått god

handledning samt egna patienter. Studenterna upplever att de lär sig något varje pass. Det
har varit nio pass i en månad, vilket studenterna tycker är för lite. Studenterna har rätt till
i närheten av 30 timmarna där typfall och IPS-dagen (simuleringar med patienter och
andra professioner) är inkluderade. De har haft 1-2 nattpass, som är då en 12h-pass,
många fick endast ett nattpass, dvs inte i närheten av de timmarna man ska få. Detta
tycker studenterna är tråkigt eftersom det är en givande placering där man lär sig mycket.
I Motala får de 3 nattpass, som studenterna tycker är bra. Fråga kom upp om studenterna
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som har fått akutplaceringen i Linköping kan få åka dit men det finns inte plats för detta
eftersom det är fullt.

- Detta är all akut man får under läkprogrammet och 9 pass anses vara otillräcklig.
- VFU-studierektor Karin Siwe ska ta reda på detta.

- Däremot på akutplaceringen märktes det att progression-aspekten som vi pratade om i
Klin-KRaM förra terminen finns.

- GAVA-placering: Återkommande punkt. Det är överbemannat på GAVA. Det är för få
patienter och flera läkare, detta speciellt när KUA (K9) även är där. Det har exempelvis
varit fem läkare på fem patienter, vilket inte gjorde placeringen speciellt givande.

- LAH: En dag på en månad och studenterna tycker att det har varit bra. Det ska vara ett
par dagar, om det är i US eller Motala. Karin kollar upp detta.

5. Anmälda diskussionspunkter
5.1 Förekomsten av utvärderingar under terminerna

- VFU-studierektor anmäler en diskussionspunkten om förekomsten av utvärderingar under
terminerna

● Utveckling av detta
● Representativa svar
● Vem som åtgärdar vad
● Var resultaten av en åtgärd ska redovisas

De olika forum diskuteras under mötet samt vitsen med att ha så många.
- KLURA: Kursåterkoppling på T6 – Många dyker ej upp.
- VFU-evaliuate: Löper under höst och vår, och tar ett helt år. Det är klinikerna som ska påminna

studenterna om att fylla i.
- Kursråd

Kursrepresentant för K11 Clara föreslår en Excelark som kan delas med alla inblandade parter i en drive,
där återkoppling samt uppföljning läggs upp. Det skulle kunna vara en tydlig struktur för att följa
processen. Förslaget tas emot och kursrepresentantansvarig för klin, Mercy, tar i uppgift att framställa en
excelark.

6. Övrig diskussion/frågor
6.1 Högre svarsfrekvens – Diskuterades redan i punkt 3.2.1.
6.2 Årets inspiratör, pedagog och VFU-plats – Påminnelse.
6.3 Nästa möte:

- Preliminärt 2024-04-11 / Kommer att ändras eftersom alla inte kunde närvara, skickas via
mejl

6.4 Byte av studieort – Regionalisering
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- Diskussion. Studenterna tycker att informationen måste ut om detta. Frågor om
regionaliseringsändringen kommer upp, och besvaras av vice-ordförande i LiMUR, Emil.
Studenterna efter termin 7 (får gå två terminer) får söka byte i mån av plats, enl
prioteringslista. Detta kommer att komma ut på Lisam och MFs hemsidor.

6.5 Studentrepresentant för studieortsråd Linköping
- Studieortsansvarig Linköing, Stergios Kechagias tar upp att det saknas en

studentrepresentant för studieortsråd i Linköping i maj, och framåt. Stergios berättar att
det handlar om att diskutera läget i de olika terminerna samt sker två gånger per termin, i
februari och en i maj. Samtliga från LiMUR som är närvarande under mötet noterar detta.

7. Mötets avslutande 19.07
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